
32. schůze výboru SKS dne 14. 1. 2021 on line 10 – 12.30 hod. 
 
 
Přítomni: Němcová, Tomek, Řivnáčová, Hrebíčková, Švejdová, Škoch, Kasal, Vrlová, 
Nováková, Černý, Karas, Koutská 
hosté: M. Jurečka, P. Mach. J. Jochová 
omluveni: Roubal, Němec, Urban, Volmanová, Hulák  
schůzi řídila: předsedkyně Lidmila Němcová - LN 
 
Program: 
1. Instrukce k průběhu on line schůze. Instrukce podala před zahájením schůze 
předsedkyně LN, D. Křivánková konzultovala se zájemci on-line. 
 
2. Společenská část 
Po zahájení, úvodní modlitbě, schválení programu a volby ověřovatele zápisu 
(I. Řivnáčová ) předsedkyně LN přivítala v rámci prvé části schůze hosty, a to P. Macha, 
J. Jochovou a M. Jurečku. 
Předseda ZKS ing. P. Mach hovořil k situaci na Slovensku a ke spolupráci ZKS s SKS. 
Naše spolupráce bude pokračovat i v letošním roce, podporujeme příhraniční spolupráci 
a účast na společných akcích v ČR i na Slovensku, které budou specifikovány po 
pandemii. Vydávají časopis Generacia a webové stránky jsou funkční. Dále promluvila 
Jana Jochová, předsedkyně Aliance pro rodinu. Seznámila s programem na r. 2021; je 
ráda, že spolupracujeme a propagujeme pevné manželství muže a ženy s dětmi. 
M. Jurečka hovořil o přípravě na volební kampaň, vyslechl a odpověděl na četné 
připomínky a dotazy k programu KDU-ČSL a zamýšlené koalici. Poté následovalo 
vystoupení J. Kasala k volební kampani 2021 a k hodnotám, které KDU-ČSL propaguje. 
Doporučuje zvýšit počet kandidátek - žen ve volbách. 
L. Němcová navrhuje pozvat v rámci volební kampaně KDU-ČSL některé vedoucí 
představitele ESU do ČR. 
 
3. Pracovní část 
 
3.1.Kontrola úkolů z minulé schůze 
Spolupráce s RSČR. LN zkontaktovala dr. Pernese, který jí potvrdil, že se 4. sjezd bude 
konat 7. a 8. 5. 2021. Předsedkyně by měla obdržet písemně veškeré informace. Naše 
organizace má nárok na 3 delegáty. Dr. Roubal nebyl přítomen na zasedání 
předsednictva RSČR v prosinci 2020. Členové SKS budou neprodleně informování 
o připravovaných materiálech. LN připomíná, že KDU-ČSL podepsala nedávno smlouvu 
o spolupráci s RSĆR, je důležité, aby členové KDU-ČSL využili i této právní platformy. 
 
3.2. Hospodaření SKS 
Zprávu podal K. Tomek, byla schválena. K. Tomek a M. Volmanová provedou do příští 
schůze revizi hospodaření SKS za r. 2020 ev. i za rok 2019 podle potřeby. Je třeba 
doplnit uložené chybějící zápisy a zkontrolovat administrativu SKS - Volmanová. Zápisy 
na webovch stránkách jsou v pořádku.  
 



3.3 Akce ESU 
L. Němcová informuje o možnosti se připojit ke konferenci ESU 19. 1. od 11 hod. na 
téma Budoucnost Evropy v jazykových mutacích. Zájemci se okamžitě nahlásí LN. Byly 
ohlášeny i termíny předsednictva a EXCO ESU on line. 
 
3.4. Návrh strategie spolupráce veřejné správy s nestátními neziskovými 
organizacemi na léta 2021 až 2030 
S. Kodys podal zprávu o vyplněném dokumentu za SKS (Hulák, Kodys) k otázkám, 
které se týkají strategie. Je třeba zjistit zpětnou vazbu, info podá J. Kasal po stranické 
linii a LN bude informovat EAPN. 
 
3. 5. Předsedkyně informovala o významných výročích 2021, kterých se SKS 
zúčastní. Pozveme i slovenské přátele. 
Mene Tekel - duben, Sv. Dobrotivá - září, pouť k hrobu Fr. Noska v Poříčí n. S. - duben, 
oslavy sv. Ludmily - celoročně, Jan Amos Komenský - celoročně. 
 
3.6. Zprávy z Klubů  
Všichni přítomní vedoucí Klubů se vyjádřili; konstatují, že se shromažďování členů 
nemůže kvůli pandemii konat, komunikují jednotlivě či přes e-mail, nelze plánovat akce. 
Je výborné, že se koná již po třetí výborová schůze SKS on line. 
 
3.7. Různé 
- Blahopřání k novému roku 2021 
LN rozeslala všem subjektům, se kterými jsme spolupracovali PF 2021 SKS. Písemně 
jsme obdrželi PF od RSČR a od KDU-ČSL, velké množství blahopřání přišlo přes e-
mail. Novoroční blahopřání od ESU je na webu, včetně překladu od L. Němcové. 
- Oslava 25. výročí založení ESU 
Informace jsme vložili na web. stránky ; bude třeba, aby předsedkyně napsala článek do 
KT a Nového Hlasu. Pokud se budeme moci sejít, připadala by v úvahu schůze s našimi 
členy a medii. 
- Vazba na členskou základnu 
Je třeba udržovat i v období pandemie vazbu na členskou základnu, např. poslat 
blahopřání k novému roku, využít internetu. LN poslala PF 2021 členům pražské 
pobočky přes e-mail. Bude třeba po odeznění pandemie zaktualizovat seznamy členů 
v pobočkách. 
- RSČR 
J. Kasal žádá, abychom byli aktivními činiteli v RSČR i během přípravy sjezdu a získali 
příslušné materiály, ke kterým bychom se mohli včas vyjádřit. Zařídí V. Roubal, 
místopředseda a člen kolegia RSČR, bude spolupracovat s L. Němcovou. 
- Termín výroční volební členské schůze SKS 2021 
Určíme podle pandemické situace země. 
 
Příští termín schůze: bude určen podle vývoje pandemie. 
zapsala: L. Němcová 
ověřila: I. Řivnáčová 


